

各位電單車駕駛人士:

### **快易通 – 大欖隧道電單車試驗計劃**

本公司正研究擴展快易通服務至電單車的可行性，並將於大欖隧道進行為期三個月的試驗計劃。有關方面將會檢討試驗的結果作進一步研究。現誠邀常用大欖隧道的電單車駕駛人士參加是次試驗計劃。試驗詳情如下：

試驗期： 2003年8月17日至11月16日

地點： 大欖隧道 **2號快易通通道**（往元朗方向）及 **22號快易通通道**（往汀九方向）

試驗計劃的參加者將獲發快易通標籤。電單車在安裝標籤後，可於以上試驗期內，使用以上兩條指定的快易通通道。欲體驗快易通自動繳費系統的方便：

請填妥隨本函附上的申請表，連同所需文件副本，於2003年8月9日或之前**傳真 2764 4338 或寄回本公司**。本公司將為您開立預繳隧道費戶口，並以掛號郵遞把快易通標籤寄上，標籤將於試驗期內有效。

如有疑問，歡迎電客戶服務熱線 2627 8888。

快易通有限公司謹啟

---

Dear Motorcyclist:

### **Trial Scheme – Use of Autotoll by Motorcycles at Tai Lam Tunnel**

Autotoll has been working on the feasibility to expand the use of Autotoll service to motorcycles. We are pleased to inform you that we are going to conduct a three-month trial scheme at Tai Lam Tunnel. The result of the trial will be evaluated for our further study. We sincerely invite motorcyclists who are frequent users of Tai Lam Tunnel to participate in the trial. The details are as follows:

Trial period: **17 August to 16 November 2003**

Location: **Lane 2** (to Yuen Long direction) and **Lane 22** (to Ting Kau direction) of **Tai Lam Tunnel**

Participants with the testing Autotoll tags mounted on the motorcycles are allowed to pass through the above two designated Autotoll lanes at Tai Lam Tunnel during the trial period. To experience the convenience of non-stop toll payment at Autotoll lanes:

Please complete the attached application form and return it to us **by fax (2764 4338) or by mail** together with the copies of the documents required on or before 9 August 2003. An Autotoll account with your toll prepayment made will be opened for you and an Autotoll tag valid within the trial period will be delivered to you by registered mail.

If you have any queries, please contact our Customer Service Hotline at 2627 8888.

Yours sincerely

Autotoll Limited